
NOTATKA Z KONSULTACJI SPOŁECZNYCH 3. EDYCJI PROGRAMU FUNDUSZ OSIEDLOWY DLA OSIEDLA 

KLECINA NA LATA 2024-2025. 

 

Konsultacje trwały w dniach 1-18.04.2025 roku. Informacje na ich temat były dostępne na tablicach 

informacyjnych na terenie osiedla, na profilu Rady Osiedla oraz w grupie osiedlowej na Facebooku, a 

także były przekazywane podczas ogłoszeń parafialnych w klecińskim kościele.  

Propozycje od mieszkańców były zbierane podczas dyżuru radnych w dniu 1.04 (wpłynęła 1 

propozycja dotycząca doświetlenia przejść dla pieszych na ul. Czekoladowej) oraz drogą mailową na 

adres klecina@osiedla.wroclaw.pl (wpłynęło 9 wiadomości, które przedstawiamy poniżej). 

1. „Dzien dobry, 

Zglaszam ponizsze projekty do Funduszu Osiedlowego: 

1. budowa chodnika wzdluz ulicy Jutrzenki od numeru 17 do skrzyzowania z Suskiego 

2. montaz oswietlenia przy Jutrzenki od nr 9 do 19” 

 

2. „Szanowni Państwo, 

  

na wstępie zaznaczę, że mieszkam na granicy 4 osiedli (Krzyki-Partynice, Klecina, 

Oporów, Grabiszyn-Grabiszynek), formalnie mój adres jest na tym pierwszym, ale mój 

ośrodek życia znajduje się na wszystkich czterech. Do Państwa dyspozycji zostawiam 

podjęcie decyzji czy mój głos zostanie uwzględniony w konsultacjach i zauważam, że 

oficjalne zasady Funduszy Osiedlowych nic na ten temat nie mówią. 

  

Składam propozycję utwardzenia trasy nad rzeką Śleżą, od mostu Racławickiego, wzdłuż 

rzeki, do ulicy Dożynkowej.  

To 200 metrowy odcinek popularnej trasy pieszej, będący obecnie przedeptem. Jego 

poszerzenie i utwardzenie przysłuży się mieszkańcom pragnącym dostać się do pętli 

autobusowej, mieszkańcom okolicznych osiedli oraz osobom spacerującym wzdłuż rzeki. 

  

Załączam mapkę z lokalizacją trasy zaznaczoną na pomarańczowo 

” 

 

3. „Dzień dobry, 

jako mieszkanka Kleciny chciałam zgłosić kilka propozycji do wykorzystania 

Funduszu Osiedlowego. Mam nadzieję, że któryś z pomysłów będzie spełniał 
warunki regulaminu i będzie na tyle fajny, aby go zrealizować :) 
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1. Lustro przy wyjeździe z ulicy Łanowej w ulicę Jutrzenki (w stronę Alejki 
Piastów), wiem że to pewnie jest w kwestii Zarządu Dróg, ale jest ono tam 

potrzebne ze względów bezpieczeństwa  
  
2. Umieszczeni przy rzece kaczkomatów oraz tablic informacyjnych o karmieniu 

zwierząt (żeby nie karmić pieczywem zwierząt) 
  

3. Wymiana latarni w parku na latarnie z czujnikiem ruchu. Latarnie zbyt szybko 
gasną szczególnie w okresie letnim  
  

4. Zagospodarowanie terenów za osiedlami nad rzeką (Zielone Bulwary), między 
ogrodzeniem osiedli, a ścieżką pieszo-rowerową wsadzenie magnolii, żonkili, 

zrobienie łąki kwietnej, kilku ławek, koszy na śmieci (szczególnie przy osiedlu 
dalej od Wałbrzyskiej) 
  

Pozdrawiam,” 
 

 
4.  

„Dzień dobry  
  
W ramach konsultacji do programu Fundusz Osiedlu 2024-2025 chciałbym 

zaproponować z 
siłownię do kalisteniki na powietrzu. Proponowana lokalizacja to park migdałowy, 

obok obecnego placu zabaw.  
  
Obiekt moglby składać się z elementów takich jak typowe konstrukcje 

dedykowane kalistenice, ale takze zawierac drabinki bardziej pod kątem dzieci.  
  

W załączniku przesyłam analogiczny obiekt na Biskupinie.  
  
W tej okolicy nie ma podobnego obiektu, poza siłownia obok szkoły sp42(tą 

ukrytą za krzakami gdzie więcej jest melanzy niż treningów). Z jednej strony 
uatrakcyjnił by teren parku dla osób starszych niż w wieku przedszkolnym, z 

drugiej ustanawia możliwość treningów na świeżym powietrzu innych niż (średnio 
wyprofilowane ) te w parku klecinskim 
  

  
Jeśli powinien dostarczyć więcej informacji, proszę o wskazanie takowych. 

  
Pozdrawiam” 
 

5. „Dzień dobry 

Chciałabym zgłosić do funduszu osiedlowego budowę chodnika na ul. Jutrzenki 
wzdłuż działki 29/1 , działka 28/1 do zwężenia w stronę ul. Buraczanej , numer 

działki drogi to 23/3. 
Ulica Jutrzenki  na której pojawiło się dużo nowych inwestycji w tym i ruch pieszy 
jest większy (wiele osób chodzących na tramwaj czy autobus). Dodatkowo jest 

łącznikiem miedzy dwoma osiedlami Klecina/Oporów, pomimo ustawienie 
słupków, które kierowcy maja wymijać jeżdżą oni z dużą prędkością. Brak 



pobocza i wymuszenie ustąpienie samochodom powoduje ze szczególnie w 

okresie jesienno- zimowym ulica ta staje się bardzo niebezpieczna dla pieszych. 
  

z poważaniem” 
 
 

 

6. „Dzień dobry! 
Pragnę zgłosić tą drogą propozycję inwestycji poprawiającej bezpieczeństwo na 
osiedlu. 

  
Miejsce: ul. Czekoladowa, wylot z  Ronda Cukrowników na południe, mapka w 
załączeniu. 

  
Przedmiot: Przejście dla pieszych i przejazd rowerowy. 

  
Propozycja: Poprawienie standardu przejścia i przejazdu do takiego jaki 

posiadają tożsame na pozostałych wylotach z Ronda Cukrowników, na ulicach 
Wałbrzyskiej, Karmelkowej oraz Zabrodzkiej czyli równa nawierzchnia asfaltowa z 
wyraźnym oznakowaniem poziomym.  

  
Uzasadnienie: Stan obecny wnioskowanego przejścia i przejazdu, czyli nierówna 

kostka brukowa z odstępami stwarza sporo problemów przy pokonywaniu ich 
przez: dorosłych z wózkami dziecięcymi, osoby w podeszłym wieku, 
rowerzystów. Sytuacja znacznie pogarsza się przy mokrej i zaśnieżonej 

nawierzchni. Należy zauważyć również, że oznakowanie poziome na obecnej 
nawierzchni jest bardzo nietrwałe a jego permanentny z tego powodu brak często 

nie dyscyplinuje, 
zwłaszcza kierowców samochodów, do respektowania przepisów o ruchu 
drogowym. 

  
Proszę o dołączenie powyższej propozycji do tematów branych pod uwagę do 

realizacji w ramach Funduszu Osiedlowego 2024-2025. 
  
Z poważaniem” 

 

7. „Dzień dobry, 
  
Zwracam się do Państwa z 2 propozycjami / pomysłami na Fundusz Osiedlowy: 
  
  
1) Pomysł / projekt: 
  
Nazwa projektu: Budowa 3 betonowych stołów do tenisa stołowego 

  
Opis projektu: Celem pomysłu jest zwiększenie atrakcyjności przestrzeni publicznej 
na osiedlu Klecina poprzez zakup i montaż betonowych stołów do tenisa 
stołowego. Projekt jest przeznaczony dla różnych grup wiekowych, zarówno starsi i 
młodsi mieszkańcy będą chętnie z nich korzystać.  
  
Lokalizacja: (3 różne) 



1- nowa część Parku Klecińskiego 

 

  

2 - przy placu zabaw w Parku Migdałowym 

 
 
 
  

3 - przy skate parku na ulicy Zabrodzkiej 

 

  

Szacowany koszt zakupu i montażu wynosi [30.000zł]. 
  
___________________________________________________________________
________________________ 

  
2.  

Nazwa projektu: Budowa mniejszego boiska do koszykówki z 1 koszem 



  

Opis projektu: Celem pomysłu jest zwiększenie atrakcyjności przestrzeni publicznej 
na osiedlu Klecina poprzez budowę boiska do koszykówki. Projekt jest 
przeznaczony dla różnych grup wiekowych, zarówno starsi i młodsi mieszkańcy 
będą chętnie z niego  korzystać. W ostatnich latach nasze osiedle się bardzo 
rozbudowało, zabudowało jeśli chodzi o budynki mieszkalne, a brakuje obiektów 
sportowych gdzie młodzi i starsi mogli by spędzić miło czas, na świeżym powietrzu. 
  
Lokalizacja: (2 propozycje) 
1) nowa część Parku Klecińskiego lub w Parku Migdałowym 

  

 

 
  

 

  

Szacowany koszt budowy wynosi [120.000zł]. 
  
Proponowane pomysły nie tylko uwzględniają potrzeby i oczekiwania naszej społeczności, 
ale poprawią również jakość życia mieszkańców naszego osiedla Klecina,  

  
Pozdrawiam,” 
 

8.   



 

 



 

 
 



 
 

 
 

9. „Dzień dobry, 

proponuję przeznaczyć Fundusz Osiedlowy na oświetlenie chodnika nad 
rzeką na ulicy Dożynkowej. Inwestycja ta nie tylko zwiększa 
bezpieczeństwo mieszkańców Kleciny (teraz strasznie jest spacerować 

wieczorem w pobliżu rzeki w tej okolicy; rowerzyści nie są widoczni, co 
może doprowadzić do wypadku i t.d.), ale także stworzyć komfortowe 

warunki dla mieszkańców Kleciny korzystających z przystanku 
tramwajowego rano i wieczorem. 

Dziękuję 

Pozdrawiam” 
 



Otrzymane propozycje zostaną omówione i przeanalizowane na najbliższej sesji Rady 

Osiedla. Następnie udostępniona zostanie do wypełnienia internetowa ankieta z 

ostateczną listą projektów, które mogą być przekazane do realizacji i na podstawie 

wyników tej ankiety, Rada Osiedla dokona zgłoszenia właściwych projektów do Funduszu 

Osiedlowego na lata 2024-2025.  


